

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT &amp; PROJECTS Date: 14-04-2022 09:56:51 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: AM 09:56:51 2022-04-14 الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Moderen-accountants as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Moderen-accountants كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>With reference to the reservation made by the external auditor on our company's financial statements for the year 2021 because the company's management did not conduct the annual test study for the impairment of goodwill, we would like to inform you that the subsidiary company (ArabTowers Contracting co) has done that study and submitted it to the external auditor, and it was found that there is no decline in goodwill. However, the external auditor rejected that study and requested that it be from an independent body, and in the interest of the company's management to present the financial statements within the specified period, it was unable to carry out the study. In light of what was mentioned and based on the request of the external auditor, the company's management will In 2022, the annual test for the impairment of goodwill will be carried out by a specialized and independent body.</p>	<p>بالإشارة الى التحفظ من قبل المدقق الخارجي على القوائم المالية لشركتنا لسنة 2021 لعدم قيام ادارة الشركة بإجراء دراسة الإختبار السنوي لإنخفاض قيمة الشهرة , نود اعلامكم بأن الشركة التابعة ( أبراج العرب للمقاولات) قامت بعمل تلك الدراسة وتقديمها للمدقق الخارجي وتبين بعدم وجود تدني للشهرة, الا ان المدقق الخارجي رفض تلك الدراسة وطلب بأن تكون من جهة مستقلة وحرصا من إدارة الشركة على تقديم القوائم المالية ضمن الفترة المحددة لم تتمكن من عمل الدراسة وعلى ضوء ما ذكر وبناء على طلب المدقق الخارجي سوف تقوم ادارة الشركة خلال سنة 2022 بعمل الإختبار السنوي لإنخفاض قيمة الشهرة من جهة متخصصة ومستقلة.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير</p>

Date of auditor's report: 29-03-2022	تاريخ تقرير المدقق: 2022-03-29
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour